
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 16.6.2021 

    

   Zasadnutie komisie školstva, mládeže a športu s  bodmi programu: 

1. Starostlivosť o deti a mládež v mimovyučovacom čase  v podmienkach mesta za rok     
2020/21 a zabezpečenie činnosti detí    počas letných prázdnin 

      2.   Pripravenosť škôl pre školský rok 2021/2022 v oblasti  materiálnej,   finančnej a   
            organizačnej 
      3.  Rôzne 

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 

Program rokovania schválený všetkými prítomnými členmi. 

R O K O V A N I E 
 
1.   Starostlivosť o deti a mládež v mimovyučovacom čase  v podmienkach mesta za rok     
      2020/21 a zabezpečenie činnosti detí    počas letných prázdnin 
 

-  Informáciu podala referentka pre mimoškolskú činnosť za OŠaŠp   
Mgr. Lívia Kalaninová 

          Z dôvodu pandémie bola obmedzená prevádzka ZŠ. V jarnom období došlo k zlepšeniu 
situácie. V Materských školách sú aktivity plánované viac vo vonkajších priestoroch. Tak sa 
uskutočnil aj Deň detí.  Základné školy mali obmedzenia hlavne pri prevádzke v CVČ. Počas 
letných prázdnin je naplánovaných 7 turnusov denných letných táborov. Presný plánovaný 
harmonogram bol zverejnený na internetovej stránke mesta Michalovce. Odporúčaný 
poplatok je 10,- €/ 1 deň. Cena sa môže meniť, v závislosti od programu letného tábora. 
Informáciu k PCR testov u detí pred začatím letného tábora toho času nemôžme podať, 
usmernenie čakáme od Ministerstva školstva. Obedy počas táborov sú zabezpečované cez 
školskú jedáleň školy v ktorej sa tento tábor uskutoční. Oproti minulému roku sme 
zaznamenali vyšší záujem o tieto tábory zo strany rodičov. Na jeden turnus je prihlásených 
približne 60 detí, počty však nie sú definitívne. V mesiaci júl je vyšší záujem ako v mesiaci 
august.   
      Materské školy zabezpečujú prevádzku počas letných mesiacov. Do 16.7.2021 je 
v prevádzke 7 škôlok. V mesiaci august je zabezpečená prevádzka MŠ na ul. Komenského. 
 
 2.   Pripravenosť škôl pre školský rok 2021/2022 v oblasti  materiálnej,   finančnej a   
        organizačnej 

- Informáciu podala vedúca OŠaŠp Ing. Katarína Poláková 
 

Predpokladaný počet žiakov po zápise v školskom roku 2021/2022 je 4 125 žiakov. Do 
1. ročníka bolo zapísaných 464 žiakov, z toho 32 do 0 – tého ročníka na ZŠ, Ul. Moskovská 
elokované pracovisko Ul. Mlynská. Prváci sa budú učiť v 25 triedach, 10 rodičov zatiaľ 
informovalo riaditeľov škôl, že ich detí absolvujú vyšetrenie k odkladu povinnej školskej 



dochádzky. Počet všetkých tried na ZŠ pre školský rok 2021/22 je 198. Do začiatku školského 
roka sa tento stav môže čiastočne zmeniť. 

 V tomto školskom roku 2020/2021 je počet detí v MŠ 935 - 940 a počet tried 43, z  toho 
287 predškolákov – detí, ktoré majú 1 rok pred plnením povinnej školskej dochádzky.  
           Od 1. septembra 2021 začína povinná predškolská výchova pre deti, ktoré majú 1 rok 
pred povinnou školskou dochádzkou, je preto predpoklad,  že od septembra sa počet detí v MŠ 
zvýši. Veľký záujem zo strany rodičov je o umiestnenie 3 ročných detí do MŠ. V záujme mesta 
je, aby pre nový školský rok 2021/2022 boli riešené všetky žiadosti  o umiestnenie detí zo 
strany rodičov vo veku 3 – 6 rokov. Materské školy umiestňujú deti podľa spádu. Po porade 
s riaditeľkami na MŠ  ul. Vajanského č.5 je zriadená o jedna trieda viac. Podľa doterajších 
zistení je 48 detí s  trvalým pobytom v meste dlhodobo v zahraničí. 
       Na opravu a údržbu škôl bol schválený rozpočet mesta. Pri ich údržbe sa postupuje podľa 
plánu opráv. Ministerstvo školstva ponúka školám projekty so zameraním na zlepšenie 
vybavenosti po stránke technickej a materiálnej. Školy v našom meste sa do nich aktívne 
zapájajú a využívajú finančné prostriedky z týchto projektov.    
 
Mgr. Berešová – otázka pre Ing. Polákovú: Koľko tried sa otvára na Základných školách? 
     Počet tried sa neobmedzoval, do úvahy sa brali kapacitné priestory tej ktorej školy. Rodičia 
si vyberajú základné školy podľa zamerania – športová, jazyková. Počet žiakov a  tried je 
pomerne vyrovnaný ako po minulé roky. Čo sa týka financií zohľadňuje sa počet žiakov, 
zriaďovateľ má istú finančnú rezervu pre školy.  
 
Ing. Kaľavský – otázka pre Ing. Polákovú: Ako sa zabezpečuje stravovanie na ZŠ  pre žiakov so 
špecifickými potrebami?  

Na 2. Základnej škole je vytvorený program ,,Zdravá škola“. V rámci tohto programu 
školská jedáleň varí pre žiakov so zdravotnými ťažkosťami ako je intolerancia na mlieko 
a lepok. Rodičia sú oboznámení  s tým, že môžu umiestniť svoje deti do tejto ZŠ. Na ďalších 
školách je to riešené tak, že rodičia donesú jedlo pre svoje dieťa a jedlo je  uskladnené 
a podané na obed podľa stanovených požiadaviek RÚVZ. Na ZŠ v meste je celkovo 30 detí, 
ktoré majú zdravotné ťažkosti týkajúce sa stravovania. Toho času monitorujeme, či sa tento 
stav nezmení pre nasledujúci školský rok. 

 
3. Rôzne 

Predsedníčka komisie pripomenula všetkým členom, že v termíne do 30.6.2021  
je možné podať návrhy na Cenu mesta. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční spôsobom 
,,Per rollam“. Hlasovaním členov komisie bol tento spôsob schválený.  
Prítomných 11 členov 
Za:  11         Proti: 0         Zdržalo sa: 0 
           

  Predsedníčka komisie  zasadnutie ukončila a poďakovala všetkým za spoluprácu. 
 

 

                                                           ___________________________                                                             

                                                         Mgr. Anna Berešová 

                                                         predsedníčka komisie 


